

Composition:

Tablets:

Each tablet contains:

Loratadine 10 mg

Syrup:

Each teaspoonful (5 ml) contains:

Loratadine 5 mg

Therapeutic Activity:

An antihistamine preparation for the symptomatic relief of seasonal allergic rhinitis e.g. hay fever and for the management of pruritis, erythema and urticaria.

When should not this preparation be used:

- Lorax is contraindicated in patients sensitive to the medication or to any of its ingredients.
- Lorax should not be used in children below two years of age.

Precautions:

- Liver and renal functions tests should be performed prior to and during therapy
- Lorax should be discontinued approximately four days prior to skin testing procedures since antihistamines may prevent or diminish otherwise positive reactions to these tests.

Side Effects:

Unwanted effects may occur during the course of treatment with Lorax but are transient and mild in severity, example: dryness of the mouth, blurring of the vision, nausea, drowsiness, headache and fatigue.

If any of the above adverse effects persist, the physician shall be consulted.

If any other side effects appear, the physician shall be consulted.

Drug Interactions:

If you are taking another drug concomitantly or if you have just finished treatment with another medicine, your physician shall be informed in order to prevent hazards or lack of efficacy resulting from drug interactions.

Do not take this medicine without consulting your physician before starting treatment:

- If you are sensitive to any type of food or medicine.
- If you are suffering or have suffered from impaired function of the respiratory system e.g asthma or from liver or heart disease.

Pregnancy & Lactation:

- Do not take this medicine if you are pregnant unless otherwise instructed by the physician.

- Lorax is distributed into the milk, use during lactation is not recommended unless otherwise instructed by the physician.

Dosage & Administration:

Follow the physician's instructions and never exceed the prescribed dose.

Adults & children above 12 years of age:

One tablet (10 mg) daily on an empty stomach or two teaspoonful (10 ml) once daily on an empty stomach

Children 2-12 years:

Over 30 Kg: 2 teaspoonful (10 ml) once daily on an empty stomach.

Below 30 Kg: 1 teaspoonful (5 ml) once daily on an empty stomach.

To Avoid Poisoning:

1. Keep the medicine out of the reach of children.
2. If an excessive dose is taken or if a child swallowed the medication accidentally, seek help at an emergency and take the remaining medicine with you.
3. Do not induce vomiting without consulting the physician.
4. Do not take your medication in the dark, always read the label and make sure that you are taking the right medication.
5. Always notice the expiration date and never use the medicine after the mentioned date.
6. Avoid exposure of the drug to excessive heat and humidity during storage.
7. Take the drug only as needed and do not exceed the prescribed dosage.

Storage:

Store this medicine in its original pack at a temperature between 15-30 °C, away from moisture.

Presentation:

A box of 10 tablets

A bottle of 120 ml syrup.

لوراكس أقراص وشراب

التركيبة الدوائية:

أقراص

يحتوي القرص الواحد على

لوراتادين 10 ملغم

شراب

كل ملعقة صغيرة (5 مليلتر) تحتوي على

لوراتادين 5 ملغم

الفاعلية العلاجية:

مضاد للهستامين يستخدم للإزالة الفورية لحالة الرشح التحسسي الموسمي وفي معالجة الأعراض الناتجة عن الشرى الذاتي مثل الاحمرار الجلدي والحكة.

متى يمنع استعمال هذا العلاج

- لا يستخدم علاج لوراكس لدى المرضى الذين يشكون من حساسية - للعلاج أو لأي من مكوناته
- لا يستخدم لوراكس لمن هم دون السنتين من العمر -

تحذيرات:

- يتوجب اجراء فحوصات لوظائف الكبد والكلى قبل وخلال تناول العلاج -
- يتوجب التوقف عن استعمال لوراكس وذلك لمدة أربعة أيام تقريباً قبل - اجراء فحوصات التحسس الجلدي لأنه يقلل أو يلغي التفاعل الايجابي لهذه الفحوصات

الأعراض الجانبية:

قد تحدث بعض الأعراض أثناء فترة تناول العلاج ولكنها مؤقتة وطفيفة مثل جفاف في الفم ، تشوش في الرؤية ، غثيان ، دوار ، ألم في الرأس وتعب عام

إن استمر ظهور هذه الأعراض الجانبية، يجب إعلام الطبيب إن ظهرت أعراض جانبية أخرى، يجب اطلاع الطبيب

التفاعلات بين الأدوية:

إن كنت تستخدم علاجات أخرى خلال استخدام لوراكس أو كنت قد توقفت مؤخراً عن تناول أي علاج، يرجى اعلام الطبيب حتى تمنع المخاطر أو تقلل من الفاعلية التي قد تنتج عن تفاعلات الأدوية.

:لا تستخدم هذا الدواء دون استشارة الطبيب قبل بدء العلاج

- إذا كانت لديك حساسية لنوع من أنواع الطعام أو الدواء -
- إذا كنت تعاني أو عانيت من خلل في الجهاز التنفسي مثلاً (الأزما) أو من خلل في وظائف الكبد أو من مشاكل في القلب

:الحمل و الإرضاع

لا يؤخذ هذا العلاج أثناء فترة الحمل الا إذا أشار الطبيب بذلك إن استخدام لوراكس في فترة الإرضاع غير مرغوب فيه كون العلاج يصل في توزيعه داخل الجسم إلى الحليب إلا إذا أشار الطبيب بذلك.

:الجرعة والاستخدام

يجب التقيد بتعليمات الطبيب وعدم تجاوز الجرعة الموصوفة.
الجرعة للبالغين ومن هم فوق الثانية عشر من العمر:
قرص واحد 10 ملغم يومياً يؤخذ على معدة فارغة أو ملعقتان صغيرتان من الشراب مرة واحدة يومياً على معدة فارغة.
الأطفال من 2-12 سنة:
فوق الثلاثين كيلوغرام وزن :ملعقتان صغيرتان مرة واحدة يومياً على معدة فارغة.
دون ثلاثين كيلوغرام وزن: ملعقة صغيرة واحدة على معدة فارغة يومياً.


:لتجنب حدوث التسمم:

1. احفظ الدواء بعيداً عن متناول الأطفال.
2. في حالة تناول جرعة زائدة، أو إذا تناول طفل الدواء عن طريق الخطأ، يجب التوجه إلى قسم الطوارئ مع أخذ الكمية المتبقية من الدواء.
3. لا تحاول احداث التقيؤ دون استشارة الطبيب.
4. لا تتناول دواءك في الظلام ، اقرأ التعليمات للتأكد من أنك تأخذ الدواء الموصوف لك.
5. انتبه دائماً لتاريخ نهاية صلاحية الدواء و لا تأخذ الدواء بعد تاريخ الانتهاء المذكور.

6. تجنب تعريض الدواء لدرجة حرارة عالية أو رطوبة عالية خلال فترة التخزين.
7. تناول الدواء حسب الحاجة ولا تتجاوز الجرعة الموصوفة .

التخزين:
احفظ هذا الدواء في عبوته الأصلية على درجة حرارة ما بين 15 = 30°م، بعيداً عن الرطوبة.

العبوة:
علبة تحتوي على 10 أقراص .
عبوة تحتوي على 120 مليلتر شراب.

 شركة بيت جالا لصناعة الأدوية

شارع المدارس رقم 81

ص . ب 58

بيت جالا - فلسطين

<http://www.beitjalapharma.com>

1405085-3

	Revised by	Checked by	Approved by
:Signature			
:Date			
:Department	Quality Assurance	Quality Control	Quality Assurance